

## CHOP MENU / MENU COTELETTE

The protagonism for "the chop", "old cow" meat selected by our supplier, where the texture and the depth in taste, are the differential characteristics of this meat.

*Le protagonisme pour « le cotelette », viande de "vieille vache" sélectionnée par notre fournisseur, où autant que la texture comme la profondeur dans le goût, sont les caractéristiques différentielles de cette viande.*

Snacks and welcome cocktail / *Snacks et cocktail de bienvenue*  
Assortment of our artisan breads / *Assortiment de nos pains artisanaux*  
4 Appetizers to share / *4 Entrées à partager*  
Matured beef rib / *Côte de boeuf mûré*  
Dessert

35.00€

\*\*\*\*\*

## MENU "UNPLUGGED"

Our most daring and unbridled version to try our cooking, where dishes are being tested to share or individual, in "tapas" format.

*Notre version la plus audacieuse et débridée pour essayer notre cuisine, où les plats sont testés à partager ou individuels, en format "tapas".*

Snacks and welcome cocktail / *Snacks et cocktail de bienvenue*  
2 tapas / *2 tapas*  
5 dishes to share / *5 plats à partager*  
Dessert

55.00€

\*\*\*\*\*

## GASTRONOMIC MENU / MENU GASTRONOMIQUE

The menu where the product and the technique are manifested in all its splendor, where all our accumulated experience is projected, and that we want to transfer them in the most sincere way possible.

*Le menu où le produit et la technique se manifestent dans toute sa splendeur, où toute notre expérience accumulée est projetée, et que nous voulons les transférer de la manière la plus sincère possible.*

Snacks and welcome cocktail / *Snacks et cocktail de bienvenue*  
2 cold "tapas", 2 hot "tapas" / *2 "tapas" froides, 2 "tapas" chaudes*  
5 dishes / *5 plats*  
2 Desserts

70.00€

\* All the menus must be full table / *Tous les menus doivent être une table complète*  
\*Drinks are not included / *Boissons non comprises*